希腊共和国阿提卡行政区

彭代银校长、教授 中国安徽中医药大学 电话:+86 13505514258

2019年9月4日, 雅典

邀请函

尊敬的彭代银校长:

我荣幸地邀请您于2019年10月12日至17日赴雅典出席雅典中医药中心开幕仪式。

您的出席对我们非常重要。今年4月您与我在中国安徽省合肥市签署了在医药之父希波克拉底的家乡共建雅典中医药中心的正式协议,这一时刻令人十分愉悦,这不仅是医学合作领域,更是在中国和希腊友好关系发展史上的里程碑。我相信雅典中医药中心的建立将满足希腊民众对中医药服务的巨大需求,将对希腊社会福祉作出巨大贡献。

真诚地期待在雅典迎接您的到来。

谨启

Georgios Patoulis

阿提卡区行政长官

邮件: gpatouliswebtv@gmail.com

电话: 2132147529



President Professor Peng Daiyin, Anhui University of Chinese Medicine, China Tel: +86 13505514258

> Athens, 4 September 2019 Ref. No.: 507984

INVITATION

Honourable President Peng DaiYin,

I am honoured to invite you to pay a visit to Athens to attend the inauguration ceremony of the Athens Chinese Medicine Centre from 12 to 17 October 2019.

Your presence will be significantly important to us. I happily recall the moment when you and I signed the official agreement for jointly establishing this Centre, in April in Hefei, Anhui province, China, a historical milestone in the area of medical cooperation and thereupon to the development of friendly relationship between China and Greece in the homeland of Hippocrates, the Father of Medicine. I believe that the establishment of this Centre will meet the huge demand of the Greek public for the services of the Chinese traditional medicine, which indeed will contribute greatly to the welfare of the Greek society.

We look forward to welcoming you in Athens.

Yours sincerely

George Patoulis Governor of Attica